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De gemeenteraad bestaat uit 31 raadsleden 
en neemt besluiten namens de inwoners 
van Heerenveen over wat de gemeente 
doet. Bijvoorbeeld of en hoeveel geld 
ergens aan besteed wordt. Dit keer komt 
de Perspectiefnota veel aan bod. De 
perspectiefnota is een basispakket van 
het college aan de gemeenteraad met 
voorstellen om te besparen en te investeren. 

22 juni |  Commissievergadering 
Themarekening

Samen met commissieleden bespreekt de gemeenteraad de 
Themarekening. Daarin opgenomen zijn het jaarverslag 
2020 en de jaarrekening 2020.

23 juni |  Commissievergadering 
Inwoners geven mondeling advies 
over plannen in Perspectiefnota

Wil je de gemeenteraad laten weten wat je vindt van 
de plannen in de Perspectiefnota? En wat moeten de 
raadsleden in elk geval weten volgens jou voordat ze op 
8 juli een besluit nemen over de uitgaven in 2022? Tijdens 
deze commissievergadering zijn alle inwoners welkom om 
advies te geven aan de gemeenteraad.

24 juni |  Commissievergadering 
Perspectiefnota

Samen met commissieleden bespreekt de gemeenteraad 
de Perspectiefnota. De gemeenteraad neemt hierover  
op 8 juli een besluit.

Vertel jouw mening
In een commissievergadering mag je aan de raad jouw 
mening over een onderwerp op de agenda vertellen. Dat 
kan in een filmpje (van maximaal 5 minuten), e-mail of 
brief. Wil je hier gebruik van maken? Laat dat dan uiterlijk 
21 juni weten aan de griffie via griffie@heerenveen.nl.

8 juli | Raadsvergadering
In deze raadsvergadering neemt de gemeenteraad een 
besluit over de Themarekening en de Perspectiefnota.
Op basis van de vastgestelde Perspectiefnota wordt de 
begroting 2022 gemaakt die de gemeenteraad in  
november vaststelt.

Agenda’s en stukken staan op:
www.heerenveen.nl/gemeenteraad

Nadat het een tijdje niet veel is gebruikt, blaast een groep enthousiaste 
bikers het gebied nieuw leven in. Het bikepark krijgt na de zomer een 
upgrade met enkele mooie jumps en een baan voor kinderen. Het park 
is voor iedereen vrij toegankelijk. De gebruikers van het gebied, fietsers 
en wandelaars, vragen we om rekening met elkaar te houden.

BMX’en is een aantrekkelijke sport omdat het naast een goede 
conditie ook rijtechniek of ‘skills’ vraagt. In 2006 is in Heerenveen 
een bikepark aangelegd in het gebied aan de Weinmakker, ten 
noorden van de parkeerplaats achter de K.R. Poststraat, naast de 
ingang van de discgolf baan. Het is het enige bikepark van Friesland. 

Wat ligt daar nu tussen de struiken en 
bomen? Dat is bokashi! Bo.. wat? Bokashi, 
een soort compost maar dan anders, een 
smakelijk hapje voor de bodem.

Bikepark Heerenveen krijgt upgrade

In de coronaperiode ging het aantal woninginbraken omlaag. Oplichters verschoven 
hun werk vooral naar online criminaliteit. Maar nu we ons weer klaarmaken voor de 
zomervakantie kan dat zomaar veranderen.  

Een paar tips vanuit team Veiligheid van de gemeente 
Heerenveen en politie Zuid-Oost Fryslân:

•  Laat je huis zo bewoond mogelijk achter. Gebruik 
tijdschakelaars voor lampen binnen en bijvoorbeeld voor je tv. 
Buiten zijn bewegingssensoren bij buitendeuren heel handig. 

•  Maak met je buren eventueel afspraken om post, folders 
en kranten uit brievenbussen te halen of van de deurmat te 
rapen en uit het zicht te leggen.

En wist je dat niet iedere inbreker zoekt naar dure spullen? Ook jouw identiteit is roversgoed. Zorg er 
daarom voor dat je zaken als rijbewijzen, ID-kaarten en paspoorten – ook van huisgenoten - opbergt 
in een kluis als je ze niet meeneemt op vakantie.

Voorkom inbraak tijdens je vakantie

Maak van je afval 
geen zwerfafval

De gemeenteraad

In het najaar hebben we bladafval verzameld in 
een grote slurfverpakking. Hier zijn mineralen, 
bacteriën en kalk aan toegevoegd en vervolgens 
hebben we het 13 weken laten rusten. In het 
voorjaar is het door onze groenmedewerkers 
verspreid in plantsoenen en onder hagen. Het 
bevat voedsel voor de struiken en bodemdiertjes. 
Tegelijk werkt het als beschermlaag, waardoor 
ongewenste plantengroei minder kans krijgt en 
de bodem niet uitdroogt. Zo werken we mee aan 
de kringloop. Meer weten? Kijk dan eens op 
www.heerenveen.nl/biodiversiteit.

Eindelijk is het dan 
zomer! En dat betekent 
dat we weer lekker  
naar buiten kunnen 
voor een picknick, 
een frisse duik in 
het water of een 
wandeling door het 
bos. Het kan zijn dat 
de straatprullenbakken 
hierdoor sneller 
vol zijn. Maar waar laat je dan die 
bananenschillen, koffie to go bekers 
en snackbakjes? 

Gewoon in je eigen, van thuis meegebrachte 
afvaltasje. Hoe je dat doet? Door standaard 
een afvaltasje in je jas of tas te hebben. Dit 
kan bijvoorbeeld een opgevouwen gebruikte 
broodzak of groentezak zijn. Zo neem je je 
eigen afval gemakkelijk weer mee terug naar 
huis. Samen houden we de omgeving schoon 
en netjes. Kijk voor meer tips op 
www.milieucentraal.nl.

Een gezonde bodem
met bokashi



Kijk voor al het gemeentenieuws op: www.heerenveen.nl

Puzzelen, zingen en knutselen, in de 
bouwhoek of de zandbak spelen: een 
kind dat met andere kinderen speelt, 
leert van alles. Als kinderen twee jaar 
zijn mogen ze naar de peuteropvang. 
Deze veilige omgeving is goed 
voor de ontwikkeling en maakt de 
overgang naar de basisschool een 
stuk makkelijker. Maar soms kan een 
peuter extra ondersteuning gebruiken 
bij de motorische, taal- of sociaal/
emotionele ontwikkeling. Voor deze 
kinderen is er het programma Voor- 
en Vroegschoolse Educatie (VVE). 

Judith Tijsma en Mireille Prins 
kunnen uitleggen wat dat inhoudt 
en hoe het in zijn werk gaat. Zij 
zijn allebei jeugdverpleegkundige/
preventiemedewerker (voor kinderen 
van 0-12 jaar) bij GGD Fryslân. Op 
het consultatiebureau hebben zij 
vooral met de allerjongste kinderen 
te maken. Daarnaast werken ze sinds 
september vorig jaar in opdracht  
van de gemeente Heerenveen als 
VVE-toeleider. 

Gratis
“Als het consultatiebureau of de 
peuteropvang constateert dat een 
peuter extra ondersteuning nodig 
heeft, krijgt het kind een VVE-
indicatie”, legt Judith uit. “Dat 
betekent dat hij of zij in plaats 
van twee dagdelen (van elk vier 
uur) recht heeft op vier dagdelen 
peuteropvang en dat er extra 
aandacht is van de begeleiders. 
Als VVE-toeleiders zorgen wij dat 
kinderen met deze indicatie naar een 
VVE-plek toegeleid worden. 

Af en toe kan het voor ouders lastig 
zijn om te starten. Wij zijn er om 
hen te informeren en begeleiden.” 
Sommige ouders denken bijvoorbeeld 
dat die twee extra dagdelen geld 
kosten. “Dat misverstand kunnen 
we meteen uit de weg ruimen”, zegt 
Mireille. “Het is gratis. De kosten voor 
de twee extra dagdelen worden door 
de gemeente betaald. Er zijn ook 
ouders die het moeilijk vinden om 
hun kind vier keer per week weg 
te brengen. Weer anderen hebben 
problemen met het invullen van 

de formulieren, dat zijn 
vaak ouders die digitaal 
wat minder vaardig 
zijn of het Nederlands 
nog niet voldoende 
beheersen. Ook bij 
zulke praktische 
dingen kunnen 
wij helpen.”

Zingen, knippen, bouwen
Voorheen was er na het afgeven 
van de indicatie vaak onvoldoende 
zicht of het kind al dan niet gebruik 
ging maken van het VVE-aanbod. 
Nu weten de VVE-toeleiders precies 
welke kinderen een indicatie 
hebben. Zij nemen contact op 
met de ouders, plannen (als het 
qua coronamaatregelen kan) een 
huisbezoek in en kunnen in alle rust 
vertellen wat de VVE inhoudt. 

Judith: “We vragen de ouders 
wat zij willen dat het kind leert 
op de opvang. Als het nodig is, 
helpen we met het invullen van 
de aanmeldingsformulieren. We 
bespreken ook wat zij zelf kunnen 
doen om hun kind te helpen. 
Voorlezen, dat is bekend, stimuleert 
de taalontwikkeling heel goed. Maar 

niet iedereen heeft daar plezier in. 
Maar ook met zingen, een verhaal 
vertellen of de hele dag benoemen 
wat je aan het doen bent, help je je 
kind met taal. Om met de motoriek 
te helpen kun je samen gaan 
tekenen, knippen, bouwen of naar de 
speeltuin.” Na het huisbezoek volgt 
nog een gezamenlijk startgesprek 
met de ouders en de peuteropvang, 
en dan is het kind waar het moet zijn. 
Mireille: “We laten pas los als het 
kind geplaatst is en de begeleiding én 
de ouders precies weten welke extra 
aandacht het kind nodig heeft.”
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“Het moet niet 
uitmaken waar 

je opgroeit”

Extra ondersteuning met VVE

Gelijke kansen voor ieder kind
Ieder kind heeft het recht 
om dezelfde start op de 
basisschool te maken. 
Sommige kinderen 
kunnen daarvoor in 
de peuterleeftijd een 
extra zetje gebruiken. 
Gelukkig kan dat, met 
het programma Voor- 
en Vroegschoolse 
Educatie. Judith Tijsma 
en Mireille Prins zorgen 
dat alle kinderen die 
extra begeleiding op 
de peuteropvang nodig 
hebben, die ook krijgen.

Voor- en Vroegschoolse Educatie 
in het kort

•  In plaats van twee dagdelen mag een peuter met VVE-indicatie vier dagdelen 
naar de opvang. Dat brengt geen extra kosten met zich mee.

•  Een VVE-indicatie loopt door tot zeven jaar. Samen met ouders, peuteropvang 
en school wordt bekeken wat het kind eventueel nog nodig heeft als het naar de 
basisschool gaat.

•  Niet alle peuteropvanglocaties in de gemeente Heerenveen bieden  
VVE aan. De VVE-toeleider kan daar meer over vertellen. Of vraag het na bij 
peuteropvanglocatie of consultatiebureau. 

   www.heerenveen.nl/peuteropvang

Opbloeien
De vraag die bij de VVE centraal staat, is: 
wat heeft dít kind nodig om zich te kunnen 
ontwikkelen? Er zijn genoeg voorbeelden, 
weet Judith, van peuters die wel wat meer 
zelfvertrouwen kunnen gebruiken of die 
gebaat zijn bij structuur. “Ook dan kan het 
helpen om vaker naar de opvang te gaan, 
meer met andere kinderen te spelen. Het is 
prachtig om te zien hoe kinderen dankzij de 
VVE en de samenwerking tussen de opvang 
en de ouders opbloeien.” Uiteindelijk draait 
het erom dat ieder kind gelijke kansen heeft. 
“Het moet niet uitmaken waar je opgroeit”, 
zegt Mireille. “Het gaat om kansengelijkheid. 
Ieder kind heeft het recht dezelfde start op de 
basisschool te maken. Daaraan voorafgaand 
heeft het ene kind nu eenmaal iets meer 
begeleiding nodig dan het andere.”

Spin in het web
Sinds ze in september vorig jaar begonnen, 
hebben Mireille en Judith 90 kinderen 
en hun ouders begeleid naar het VVE-
programma. Hun doel is dat álle kinderen 
met een indicatie er gebruik van gaan 
maken. Judith: “Wij hebben tijd om vragen 
van ouders te beantwoorden en hen te 
informeren over het belang van VVE voor 
hun kind. Ook onderstrepen we het belang 
van samenwerking tussen ouders en 
peuteropvang.” “Maar”, benadrukt Mireille, 
“het is en blijft vrijwillig, we zullen niemand 
verplichten.” Voor kinderen die uiteindelijk 
niet gebruikmaken van de indicatie, gaan 
de toeleiders op zoek naar maatwerk. 
“Vaak kunnen we dan doorverwijzen naar 
Caleidoscoop, Humanitas of Leesmaatjes, 
zodat het kind thuis wat extra  
ondersteuning krijgt.” 

Gelukkig zijn de meeste ouders maar wat 
blij met de extra hulp die hun peuter kan 
krijgen. Soms zien Judith of Mireille tijdens 
een huisbezoek ook nog andere kinderen 
die ze met een klein zetje op gang kunnen 
helpen. Judith: “Bijvoorbeeld een ouder kind 
dat graag wil sporten maar de weg niet weet. 
Dan schakelen we de buurtsportcoach in. Of 
we zorgen dat een moeder in contact komt 
met Vluchtelingenwerk of Caleidoscoop om 
haar te begeleiden naar participatie in de 
maatschappij. Dat is het mooie van ons werk. 
We kunnen soms nog méér doen. Als een spin 
in het web leggen we verbindingen waarmee 
we mensen vooruit kunnen helpen.”

Waar staan we nu?
“Het einde van de eerste fase is in zicht. De nieuwe 
rotonde aan de oostzijde van de A32 is bijna klaar. 
De volgende stap is het aansluiten van alle wegen 
op de rotonde. Daarom moeten we de wegen 
aan de oostzijde (IBF) van het viaduct zes weken 
lang afsluiten. Vanaf zaterdag 10 juli geldt voor 
automobilisten en fietsers een omleidingsroute 
om op hun bestemming komen. Ook de bussen 
van Arriva worden omgeleid. Dit duurt tot en met 
zondag 22 augustus. Het is dus nog even doorbijten, 
maar daarna zijn alle wegen weer open en kunnen 
we gebruik maken van de nieuwe rotonde en de 
nieuwe af- en oprit van de A32.” 

Wat is het voordeel van de nieuwe rotonde?
“De nieuwe rotonde is een van de belangrijkste 
onderdelen van dit project. Dankzij deze rotonde 
kan verkeer hier straks beter doorstromen. 
Hij vervangt namelijk beide kruispunten met 
verkeerslichten aan de IBF-zijde van de A32. 
Vooral automobilisten die vanuit het centrum van 
Heerenveen richting Leeuwarden rijden, hebben hier 
veel voordeel van. Zij kunnen zo de snelweg op, 
want ze kruisen geen ander verkeer meer.” 

Wat gaan weggebruikers merken 
van de laatste zes weken?
“Weggebruikers worden tijdelijk omgeleid. Het gaat 
om de op- en afrit van de A32, de K.R. Poststraat, 
de Mercurius en de Venus. De omleidingsroutes 
worden aangegeven met gele borden. Fietsers 
volgen al langer een omleidingsroute vanwege de 
werkzaamheden aan de Mercurius. Voor fietsers en 
gemotoriseerd verkeer gelden de routes tot en met 
zondag 22 augustus. 

We begrijpen dat het afsluiten van deze wegen 
nogal wat betekent voor weggebruikers. We 
proberen continu de overlast zoveel mogelijk te 
beperken. Zo hebben we de rotonde waar het kon 
buiten het verkeer gebouwd zodat het verkeer 
altijd door kon rijden. Om de overlastperiode kort 
te houden, hebben we ervoor gekozen om alle 

wegen in één keer af te sluiten aan het einde van 
de werkzaamheden. Bovendien voeren we het werk 
uit in de zomervakantie, omdat dit de meest rustige 
periode van het jaar is.”

Hoe kijk je als omgevingsmanager 
terug op het afgelopen jaar?
“Ik kijk er positief op terug. We hebben veel werk 
verzet om de overlast zoveel mogelijk te beperken. 
Helaas kun je verkeershinder niet helemaal 
voorkomen bij dit soort projecten. Daarom is 
het fijn dat de werkzaamheden grotendeels 
volgens planning zijn verlopen. Bovendien hebben 
we omwonenden en weggebruikers steeds zo 
goed mogelijk geïnformeerd, bijvoorbeeld via 
nieuwsartikelen en social media campagnes.”  

Na de zomer is fase 1 klaar. Wat zijn
de volgende stappen?
”Het project Heerenveen Beter Bereikbaar bestaat 
uit twee fasen. In de tweede fase gaan we aan de 
slag met de Oranje Nassaulaan en de op- en afritten 
Heerenveen (11). Daarnaast gaan we de rotonde 
op Burgemeester Falkenaweg ombouwen tot een 
kruising met verkeerslichten. Voordat we hier echt 
mee beginnen, gaan we op zoek naar een aannemer 
die ons helpt bij de technische uitwerking van het 
ontwerp. De verwachting is dat hier in het voorjaar 
van 2023 de schep in de grond kan. Via de website 
houden we iedereen op de hoogte van de laatste 
stand van zaken.”

Nu nog even hinder, straks 
Heerenveen Beter Bereikbaar

Wil je weten welke 
omleidingen gelden vanaf 
10 juli? Scan de QR-code en 
bekijk de animatie en het 
laatste nieuws of ga naar
www.heerenveenbeterbereikbaar.nl 

Het afgelopen jaar is hard gewerkt om Heerenveen beter bereikbaar 
te maken. Deze zomer zijn er nog een paar grote afsluitingen voor 
het verkeer. Daarna is het eerste deel van het project afgerond. 
Omgevingsmanager Martijn te Wierik blikt terug én kijkt vooruit. 

Martijn te Wierik

VVE-toeleiders Mireille Prins (links) en Judith Tijsma.



Kijk voor al het gemeentenieuws op: www.heerenveen.nl
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Wethouder Jelle Zoetendal is nauw 
betrokken bij de energietransitie 
in de gemeente en vertelt over de 
totstandkoming van het Energieloket: 
“De belangrijkste aanleiding is dat we 
mensen op een praktische manier 
willen ondersteunen bij het nemen van 
beslissingen over het verduurzamen 
van hun woning. We waren voorheen al 
aangesloten bij Duurzaam Bouwloket, maar 
wilden toewerken naar een meer lokale 
insteek. Dat is nu gelukt. Een voordeel is dat 
we meerdere projecten in de regio kunnen 
belichten en ondersteunen.”

Voor wie is de website 
bedoeld? 
Energieloket Heerenveen is er voor alle 
groepen huizenbewoners: huurders én 
huiseigenaren. Het verduurzamen van 
de woning brengt een kostenpost met 
zich mee. De gemeente snapt dat niet 
iedereen evenveel geld te besteden heeft. 
Het Energieloket biedt daarom informatie 
over zowel kleine maatregelen zoals een 
waterbesparende douchekop als grote 
maatregelen zoals zonnepanelen. 

Ook vind je op de website een aantal 
slimme tips die geen geld kosten: gratis 
maatregelen voor het optimaal benutten 
van warmte en stroomverbruik. Wist je 
bijvoorbeeld dat de meeste cv-ketels 
een eco-stand hebben? En dat je met 
het voorkomen van sluipverbruik (van 
elektriciteit) op jaarbasis flink wat  
euro’s kunt besparen? 
In de toekomst wil de gemeente nog meer 
focussen op het betrekken van lokale 

ondernemers. Wethouder Jelle Zoetendal: 
“We willen bedrijven een centrale 
plek bieden op onze website, zodat 
websitebezoekers direct in actie kunnen 
komen wanneer ze een maatregel willen 
laten uitvoeren. Zo brengen we vraag en 
aanbod bij elkaar. En versterken we elkaar.”

Wat is het doel van  
Energieloket Heerenveen?
Het doel van het Energieloket is 
het informeren en inspireren van 
huizenbewoners. Het Energieloket helpt 
mensen op weg bij het maken van keuzes. 
Ook laat de website zien welke duurzame 
initiatieven er zijn in de buurt. Dat zijn er 
al best veel! Mensen met vragen over 
duurzaam wonen kunnen aankloppen bij 
Marije Olthof. Zij is voorlichter duurzaam 
wonen bij de gemeente Heerenveen. 

Marije is te bereiken via het e-mailadres 
duurzaam@heerenveen.nl. Zie ook de 
vaste rubriek elke maand op deze pagina. 
Want naast online informatievoorziening 
blijft persoonlijk contact van belang. 

Leeft het onderwerp duurzaam  
in de gemeente Heerenveen?  
Wethouder Jelle Zoetendal: “We hebben 
onlangs een vragenlijst rond laten gaan 
over het thema duurzaamheid. Ongeveer 
de helft van alle respondenten gaf aan dat 
ze een duurzame woning belangrijk tot zeer 
belangrijk vinden. Dus dat is best een hoge 
score. In september 2020 lanceerden we 
de campagne en de website Eén voor één 
groener. Hier zijn veel inspirerende tips en 
verhalen van eigen inwoners en bedrijven 
op te vinden. Het Energieloket is hier een 
mooie uitbreiding op. Daar zijn we blij mee.”

    Nieuw 
Energieloket online !

Inwoners met vragen over duurzaam wonen kunnen sinds kort terecht bij het Energieloket 
Heerenveen via www.eenvooreengroener.nl/energieloket. In 2050 wil de gemeente 
Heerenveen klimaatneutraal zijn. Het Energieloket is een belangrijke schakel tussen 
de gemeente en haar inwoners. 

Dé gratis energie
bespaartip 
van Marije Olthof
(voorlichter duurzaam wonen) 

Het mooie weer is aangebroken, de 
verwarming staat uit en we kijken er 
eigenlijk niet meer naar om tot het weer 
wat kouder wordt. Maar zelfs in de 
zomerperiode kun je energie besparen 
op de verwarming van je huis. “Staat alles 
nog steeds hetzelfde ingesteld als in de 
winterperiode? Vermijd dan onnodige 
kosten door de thermostaat bij te stellen.” 

Hoe zet je de thermostaat 
op de zomerstand?
Met de thermostaat regel je de temperatuur 
in huis. Er zijn verschillende soorten 
thermostaten: eenvoudige aan-uit 
kamerthermostaten, klokthermostaten die je 
kunt programmeren en slimme thermostaten 
met een sensor of bediening op afstand via de 
mobiele telefoon. Op de slimme thermostaat zit 
vaak al een zomerstand, dan is het simpelweg 
een kwestie van de zomerstand aanzetten. 
Bij de andere thermostaten moet het vaak 
handmatig aangepast worden naar een 
zogenaamde zomerstand. 

Marije legt uit: “Over het algemeen kun je in 
de zomer de thermostaat instellen rond de 16 
of 17 graden. Op deze manier voorkom je dat 
de cv-ketel onnodig aanspringt om het huis te 
verwarmen wanneer de temperatuur onder de 
ingestelde graden komt.

Stel bij een klokthermostaat een bepaalde 
temperatuur in voor overdag en ‘s nachts. Je 
kunt dan instellen dat de thermostaat ’s nachts 
2 tot 5 graden lager staat. Zo voorkom je dat 
je onnodig energie verbruikt wanneer de 
temperatuur ‘s nachts daalt.”

Nog meer duurzame tips? 
Kijk dan eens op onze website: 
www.eenvooreengroener.nl. Hier vind je tips 
en inspiratie voor een duurzamer leven. Ook 
met kleine stapjes kun je al veel bereiken. 

En heb je een concrete vraag, dan kun je  
mij ook inschakelen. Mail gerust naar 
duurzaam@heerenveen.nl voor vragen en 
advies over duurzaam wonen. 

Actueel in Heerenveen | informatiebijlage van gemeente Heerenveen | juni 2021  
verschijnt huis-aan-huis als bijlage van maandblad GrootHeerenveen.

Redactie: communicatie gemeente Heerenveen, Postbus 15000, 8440 GA Heerenveen, telefoon 14 0513
E-mail: gemeente@heerenveen.nl | Tekst: gemeente Heerenveen, Annemarie Bergfeld.

Eén voor één groener is een initiatief van de gemeente Heerenveen. Om duurzaam te worden, hebben we iedereen nodig. 
Ook jou! We dagen je uit om mee te doen. Om er ook één te worden. Want als we er allemaal één worden, als we allemaal iets 
kleins doen, ontstaat iets groots. En komen we dichter bij ons doel: een groener Heerenveen. Stap voor stap. Eén voor één.

Volg ons op Facebook en Instagram:           eenvooreengroener

Om het nieuwe online Energieloket te vieren heeft de gemeente een leuke prijsvraag 
gekoppeld aan de lancering. Als je surft naar de nieuwe website dan zie je een pop-up 
die doorlinkt naar een formulier. Laat hier je gegevens achter en maak kans op een gratis 
maatwerkadvies van De Duurzame Specialisten uit Heerenveen. Het maatwerkadvies 
geeft een nauwkeurig beeld van de energiebesparende maatregelen die je kunt treffen 
om de woning te verduurzamen. Voor een lagere energierekening, meer comfort in huis 
en een beter energielabel. Kijken dus! 

www.eenvooreengroener.nl/energieloket

Maak kans op een maatwerkadvies
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